
 

 

 

Referat fra menighetsmøte 16.04.2023 etter gudstjenesten 
Sokndal kirke 

 

Tilstede:  

Fra menighetsrådet: Gretha S. Berg og Olav Lundø 

Fra staben: Torbjørn Hestnes og Mari Skjefrås 

Antall tilstede fra menigheten: 32 

 

 

 

Årsrapporten for 2022 ble gjennomgått.  

 

Kommenterer fra menigheten: 

 

Beint Hansen lurte på hvorfor det fremdeles er så mange dåp i egne gudstjenester. Torbjørn 

forklarte at egne dåpsgudstjenester ble et godt kjent alternativ under koronatiden, som 

dåpsfølgene var godt fornøyd med. Derfor ønsker noen foreldre fremdeles egne 

dåpsgudstjenester. Men for det meste handler det om at med to gudstjenester i måneden, er det 

for få gudstjenester å velge mellom for foreldre som vil døpe sine barn. Det er naturlig å 

fortsette med begge deler. Dåp i vanlige gudstjenester når det er mulig og supplere med egne 

dåpsgudstjenenester for å møte foreldrenes behov og ønsker, når det ikke er mulig.   

 

 

Forslag fra menighetsmøtet 2022, var å legge neste års menighetsmøte i kirken rett etter en 

gudstjeneste. Det var et godt forslag som førte til stor økning i deltakelse fra menigheten.  

 

 

 

 

 

Referent  

Mari Skjefrås 


